
REPUBLIKA HRVATSKA

OSNOVNA SKOLA VODINCI

Slavonska 21, 32283 Voalinci
ured@os-vodjinci.skole.hr

KLASA: 007 -04 / 25-02 /29
URBROf: 2L96-63-25-L
Vodinci, 08.07.2025. godine

Podetak sjednice u 10:00 sati.

ZAPISNIK

sA 9. SJEDNTCE SKOLSKOG ODBORA U 2025. godini ODRZANE 08.07.?.025. godine U

ZBORNICI SKOLE

Sjednicu je sazvala predsjednica Skolskog odbora.

Prisutni: Odsutni:

1.. Ksenija Franjo
2. Maja Ko5tid
3. Elvira Cvitkovi6
4. Ivana Beci6

1. Mari.lana Kelava
2. Nataliia BoSnjakovi6
3. Josip Faletar

Zapisnidar sjednice ie tajnica Skole fasmina Kordi6. Na sjednici su prisutne ravnateljica
Skole Katica Gudelj i voditeljica radunovodswa RuZica Vrlji6.

Dnevni red:

1.. Usvajanje zapisnika sa B. siednice Skolskog odbora u 2025. godini
2. Usvajanje dnevnog reda
3. Usvajanje Rebalansa prorafuna za razdoblje od 1. do 6. mjeseca 2025. godine
4. Usvajanje lzvie5taja o izvrlenju Financijskog plana za razdoblje od 1. do 6.

mleseca 2025.
5. Usva.janje Financijskog izvjeitaja za razdoblje od 1. do 6. mjeseca 2025. godine
6. Zamolba za darovanje graclevinskog zemlji5ta u vlasniStvu Osnovne Skole Votlinci

0piini Vodinci
7. StatistiEko izvjeS6e na kraju nastavne 2024./2025. godine
B. Razno



Ad 1: Zapisnik sa B. sjednice Skolskog odbora u 2025. godini jednoglasno je usvojen.

Ad 2: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad 3: Voditellica radunovodstva Ruiica Vrljii izvijestila je 5kolski odbor o razlozima
Rebalansa proraiuna za razdoblle od 1. do 6. mjeseca 2025. godine.

Suglasnost ilanova Skolskog odbora dana je jednoglasno.

Ad 4: Voditeljica raiunovodstva poiasnila ie lzvie5taj o izvr5enju Financijskog plana
dlanovima Skolskog odbora za razdoblje od L.do 6. mjeseca 2025. godine.

Suglasnost dlanova Skolskog odbora dana je jednoglasno.

Ad 5: Voditeljica raiunovodswa pojasnila le Financijski izvie5tai flanovima Ekolskog
odbora za razdoblje od 1.do 6. mieseca 2025. godine.

Suglasnost Skolskog odbora dana je jednoglasno.

Ad 6: Opiina Vodinci uputila je Zamolbu za darovanje zemljiSta koje se nalazi u
vlasni5wu Osnovne 5kole Vodinci. ZemljiSte im je potrebno za prijavu na projekte EU

fondova za izgradnju sportskih objekata koji bi poboljSali kvalitetu Zivota svih mje3tana
Vodinaca. Skolski odbor dao le suglasnost na darovanje zemljiSta k.I. 587/2 Optini
Vodinci jednoglasno.

Ad 7: Ravnateljica je podni.lela statistitko izvjeSte ostvarenih rezultata udenika na5e

Skole i naie podrudne Skole. Podaci se odnose na op6i uspjeh udenika, opravdane i
neopravdane izostanke. Ravnateljica je usporedila podatke naSe Skole i naie podruine
Skole s podacima uspjeha uienika na Zupanijskoj idrZavnoj razini.

Ad 8: Ravnateljica je izvijestila ilanove Skolskog odbora o kadrovskoj situaciji na kraju
nastavne godine i planovima za idu6u Skolsku godinu.

Sjednicaje zavriila u 11:30 sati.
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